
Z a p i s n i k 

 

 

sa 52. sednice skupštine Saveza radio-amatera Vojvodine održane dana 31. 

marta 2018. godine u sali Sektora za vanredne situacije u  Novom Sadu, 

ul. Braće Jovandić broj 4., sa početkom u 10,00 časova. 

 Sednicu je otvorio predsednik Saveza radio-amatera Vojvodine Laslo 

Keki - YT7DQ, koji je  predložio radno predsdništvo u sastavu: Laslo 

Keki, Staniša Zaklan - YU7AC i Vladimir Lačok - YU7YZ, što je 

jednoglasno usvojeno. 

 Minutom ćutanja odata je počast članovima SRV, koji više nisu među 

nama. 

 Nakon toga, predsednik SRV je pozdravio sve prisutne i goste a 

posebno predstavnika Saveza radio-amatera Srbije Zorana Mladenovića - 

YU1EW, Ranka Bocu iz Saveza radio-amatera Crne Gore i zahvalio se 

članovima RK "Novi Sad", koji su pomogli organizaciji skupštine i MUP RS 

- Sektoru za vanredne situacije u Novom Sadu, koji su nam dali na 

korišćenje salu. 

 

 Predsednik je zatim predložio sledeći: 

 

 D n e v n i   r e d 

 

 1. Otvaranje sednice Skupštine SRV i izbor radnih tela: 

  - radnog predsedništva Skupštine, 

  - verifikacione komisije, 

  - zapisničara i 

  - dva overača zapisnika. 

 2. Izveštaj verifikacione komisije. 

 3. Proglašenje pobednika u takmičenjima i dodela nagrada: 

  "Tesla memorijal 2017",  

  "Vojvođanski oktobar 2017", 

  "Memorijal Vojislav Kapun" i 

  "CQ Vojvodina". 

 4. Pozdravni govori gostiju Skupštine i pobednika takmičenja. 

 

 K r a t k a    p a u z a 

 

 5. Predlog, razmatranje i usvajanje: 

  - Izveštaja o radu SRV za 2017. godinu, 

  - Finansijskog izveštaja SRV za 2017. godinu, 

  - Izveštaja nadzornog odbora. 

 6. Predlog, razmatranje i usvajanje: 

  - Plana rada SRV za 2018. godinu i 

  - Finansijskog plana SRV za 2018. godinu. 

 7. Razmatranje i usvajanje predloga Statuta SRV. 

 8. Razmatranje i usvajanje Odluke o udruživanju SRV. 

 9. Razno. 

Dnevni red je jednoglasno usvojen.  

 

Tačka 1. 

 Za verifikacionu komisiju predloženi su: Milan Miljkovac - YU2MEX, 

Laslo Bariček - YU7CM i Ištvan Nađivan - YU7CP, što je jednoglasno 

usvojeno. 



 Za zapisničara je predložen tehnički sekretar Milan Miljkovac a za 

overače zapisnika predloženi su Staniša Zaklan - YU7AC i Ljubiša Đurić - 

YU7BG, što je takođe jednoglasno usvojeno. 

 

Tačka 3. 

 

 Dok je verifikaciona komisija pripremala izveštaj, prešlo se na 

dodelu nagrada i priznanja, nakon čega je predsednik SRV čestitao svim 

nagrađenim i učesnicima na takmičenjima. 

 

Tačka 4. 

 

 Zoran Mladenović je pozdravio prisutne delegate i članove SRV, kao 

i rukovodstvo SRV u ime IO Saveza radio-amatera Srbije i poželeo uspešan 

rad i dalju saradnju, uz napomenu da predsednik SRS Miroslav Ivković 

nije mogao da prisustvuje sednici zbog obaveza.  Naglasio je da se u 

zadnje vreme povećava broj prisutnih delegata na sednicama skupštine, 

ali i da se povećava broj članova oba Saveza a posebno mladih, što je 

praktično počelo odavde, odnosno iz Sombora i sa čime treba nastaviti. 

Mladenović je obavestio prisutne i oko održavanja izborne Skupštine SRS. 

Izrazio je očekivanje da će se i ubuduće nastaviti dobra saradnja oba 

saveza. 

 

 Prisutne je pozdravio i novoizabrani predsednik RK "Novi Sad" 

Mirko Šević - YU7WW, koji je izrazio želju za daljom uspešnom saradnjom 

članova RK "Novi Sad", kojih ima 47 učlanjenih u SRV, sa oba Saveza. Po 

tom pitanju, trudiće se da i ubuduće pruže maksimalnu podršku 

rukovodstvu SRV i rukovodstvu SRS i pozvao je sve prisutne, da nakon 

sednice, obiđu RK "Novi Sad".  

 

 Uspešan rad SRV je takođe poželeo i Zoran Vukelić - YU1EP iz RK 

"Novi Beograd".  

 

 Predsednik SRV se zahvalio svima koji su se obratili skupštini 

SRV, pa je nakon toga usledila kratka pauza. 

 

 Izveštaj verifikacione komisije je podneo Milan Miljkovac, koji je 

konstatovao da je ukupan broj članova SRV u 2017. godini bio 217 od 

kojih je prisutno 38 članova a nevažećih evidencionih listića je 2, te 

prema članu 28. statuta skupština može punopravno da radi. 

 

Tačka 5. 

 

 Obrazloženje u vezi ove tačke je dao predsednik SRV, nakon čega su 

Izveštaj o radu SRV za 2017. godinu i Finansijski izveštaj za 2017. 

godinu jednoglasno usvojeni. 

 Obrazloženje Izveštaja nadzornog odbora je dao Slobodan Suvačarev 

- YU7HI, koji je konstatovao je je NO pregledao celokupnu materijalno - 

finansijsku dokumentaciju SRV, da je sve rađeno u skladu sa zakonom i NO 

nema primedbi na rad Saveza. Izveštaj NO je jednoglasno usvojen. 

 

Tačka 6. 

 

 Kraće obrazloženje u vezi ove tačke je dao predsednik Saveza, te 

je Plan rada za 2018. godinu i Finansijski plan za 2018. godinu 

jednoglasno usvojen. 



 

Tačka 7. 

 

 Obrazloženje izmena i dopuna statuta dao je sekretar SRV Vladimir 

Lačok, koji je rekao da je bila javna rasprava u vezi izmena i dopuna 

statuta od 5. avgusta do 30. septembra prošle godine, ali od strane 

klubova i pojedinaca nije stigla ni jedna primedba. Cilj ovih izmena bio 

je da se ojačaju klubovi, koji su konstitutivni delovi SRV, što je 

regulisano i Zakonom o udruženjima, jer savez čine klubovi a ne direktni 

članovi. Ostavljena je i mogućnost direktnih članova  i oni svoja prava 

i obaveze ostvaruju u okviru kluba direktnih članova, koji nema svojstvo 

pravnog lica. 

 Kod sastava skupštine, predloženo je radi ravnopravnosti u 

odlučivanju, da svi klubovi koji imaju do 25 članova imaju po tri 

predstavnika u skupštini SRV, ali se uvažila i činjenica da se velikim 

klubovima omogući i veći uticaj, odnosno da na svakih sledećih 25 

članova imaju još po tri predstavnika, ali najviše 9, čime bi se opet 

onemogućila majorizacija prilikom odlučivanja. Ostale izmene su više 

tehničke prirode i nalaze se u pisanom obrazloženju dostavljenom uz 

predlog statuta. 

 

 Staniša Zaklan je rekao da su sve ove izmene i dopune statuta 

prošle kroz pravnu proceduru, ali smo ih usaglasili i sa APR. 

 Ivanko Mandić - YU7GM se založio da se u članu 29. u vezi nagrada 

i priznanja donese odgovarajući pravilnik. 

 Ljubiša Đurić - YU7BG je rekao da je IO  Radio kluba "Novi Sad" na 

sinoćnoj sednici razmatrao predlog statuta SRV a s obzirom da je jedan 

od najvećih klubova ima primedbu na član 14. stav 4. i 5. te predlaže da 

se izmeni tako da glasi: 

"Svaki radio klub koji ispunjava obaveze prema Savezu ima pravo na 

dva predstavnika u Skupštini. 

Radio klubovi koji imaju više od jedanaest članova imaju pravo na 

dva predstavnika na svakih deset članova bez ograničenja."  

Suština ovog predloga je da se što realnije zastupe klubovi u 

Skupštini SRV. 

U diskusiji, koja je zatim usledila, učestvovali su: Ivanko 

Mandić, Zoran Vukelić, Staniša Zaklan, Ljubiša Đurić, Aleksandar 

Hajošević i Pavel Benka, koji su izneli svoje stavove i viđenja u vezi 

izmena i dopuna statuta. 

Zoran Mladenović se osvrnuo na deo statuta, koji se odnosi na 

udruživanje SRV u SRS. To je problem, koji datira od ranije a koji treba 

zajednički rešiti. 

 

Nakon toga je predlog Statuta IO SRV stavljen na glasanje. Od 

ukupno 38 predstavnika, za usvajanje je glasalo 23, protiv je bilo 10 i 

3 uzdržana. Predsednik SRV je konstatovao da je Statut usvojen većinom 

glasova prisutnih predstavnika Skupštine SRV. 

 

Tačka 8. 

 

 Obrazloženje ove tačke je dao sekretar SRV Vladimir Lačok, koji je 

naglasio da je donošenjem novih statuta, po novom Zakonu o udruženjima, 

svaki savez postao samostalna organizacija. Članovi SRV svoja prava u 

međunarodnim asocijacijama, ali i određena prava, koja su regulisana 

Zakonima i drugim aktima mogu ostvarivati samo preko SRS, te je 

neophodno da se donese jedna ovakva odluka. Sličnu odluku, odnosno 



odluku o prihvatanju SRV, bi trebalo da donese i SRS a međusobne odnose 

treba da regulišu rukovodstva oba saveza sporazumno. 

 Odluka o udruživanju SRV je jednoglasno usvojena. 

 

Tačka 9. 

 

 Aleksandar Hajošević je postavio pitanje oko izdavanja licenci i 

dozvola, koje je stopirano. 

 Zoran Mladenović je odgovorio da to pitanje još nije razrešeno, 

jer je RATEL dobio novo rukovodstvo a nadležna institucija je utvrdila 

da RATEL ne može da prenese svoju nadležnost na savez a drugo, da su 

naknade sredstva budžeta, koja se ne mogu davati trećim licima. Problem 

je i oko naplate za korišćenje radio frekvencija, koji u zakonu nije 

ukinut za radio-amatere. RATEL je u međuvremenu prešao na 

samofinansiranje, tako da sve to spada u njihove prihode. Raniji 

protokol RATEL - SRS je raskinut. SRS je tražio da sve te poslove radi 

besplatno, ali konačan odgovor još nismo dobili. 

 

 Staniša Zaklan je obavestio prisutne da je, povodom 70 godina SRV, 

poslat zahtev za dodelu specijalnih pozivnih znakova YU70SRV i YT70SRV. 

Planiramo da u oktobru mesecu organizujemo svečanu sednicu skupštine a 

možda i Zbor SRV. Zamolio je sve klubove i pojedince da se uključe 

akciju održavanja veza sa specijalnim pozivnim znakovima. Raspored će se 

vršiti u stručnoj službi SRV. 

 

 Pošto više nije bilo pitanja niti predloga, predsednik SRV se 

zahvalio svim prisutnim na učešću u radu skupštine i zaključio sednicu u 

11,50 časova. 

 

 

ZAPISNIČAR:          PREDSEDNIK SRV 

Milan Miljkovac            Laslo Keki 

 

________________          _______________ 

 

 

 

 

OVERAČI ZAPISNIKA: 

 

 

________________ 

/Staniša Zaklan/ 

 

 

________________ 

/Ljubiša Đurić/ 

 

 

 

 

 

VL/LK 


